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   افزایش کلاهبرداری 
سایبری در کشور

برگزیدگان دامون فر به 
هنرمندانی موفق تبدیل شده اند

گلایه وزیر نیرو از رایگان شدن آب و برق مدارس

افزایش تعرفه مشترکان پرمصرف آب و برق تا قبل از سال جدید
وزیر نیرو گفت: با توجه به برنامه ریزی و 
اقدامات صورت گرفته، قطعا تعرفه مشترکان 
سال  شروع  از  پیش  تا  برق  و  آب  پرمصرف 

جدید افزایش می یابد.
صورت  برنامه های  درباره  اردکانیان  رضا 
انرژی های  سرمایه  تفکیک  برای  گرفته 
محل  از  روستایی  برق رسانی  و  تجدیدپذیر 
مساله  این  تاکنون  کرد:  اظهار  برق،  عوارض 
مهم و ضروری صورت نگرفته و منتظر ابلاغ 
مذاکرات  نیز  اکنون  و  هستیم  بودجه  قانونی 
خود با سازمان برنامه و بودجه ادامه می دهیم 
تا تکلیف تفکیک سرمایه مشخص شود و آن 
زمان می توان گفت که آیا این تفکیک سرمایه 

به صورت ۵۰ درصدی خواهد بود و یا خیر.
صحبت های  از  دیگر  بخشی  در  وی 
تجدیدپذیر  انرژی های  وضعیت  درباره  خود 
با توجه به حمایتی که  ایران، اظهار کرد:  در 
به  گرفته  صورت  اسلامی  شورای  مجلس  در 
شکوفایی  سال   ۱۳۹۸ سال  که  می رسد  نظر 
انرژی تجدیدپذیر باشد. علاوه بر این، با توجه 
برای  را  امکانی  داریم،  که  ظرفیت هایی  به 

صادرات این انرژی فراهم کرده ایم.
طریق،  این  از  کرد:  اضافه  نیرو  وزیر 
می توانند  خارجی  و  داخلی  سرمایه گذاران 
دنبال  به  فراهم شده  زیرساخت های  ایجاد  با 
تولید یا فروش برق باشند. درباره منابع مالی 
نیز باید گفت که در حال حاضر شرایط بهتری 

را تجربه می کنیم و امیدواریم که شرکت های 
بیش تری  خاطر  اطمینان  با  سرمایه گذار 

بتوانند به فعالیت های خود ادامه دهند.
گلایه وزیر نیرو از رایگان شدن آب 

و برق مدارس
این که  علی رغم  کرد:  اظهار  نیرو  وزیر 
دلیل  به  مدارس  برق  و  آب  بود  شده  قرار 
اجرایی  نیرو  وزارت  مدیریت  سیاست های 
اما متأسفانه در صحن مجلس شورای  نشود، 
اسلامی این مساله تغییر کرد و ما شاهد بودیم 

که آب و برق برای مدارس رایگان شد.
دولت  اقدامات  به  اشاره  با  اردکانیان  رضا 
و وزارت نیرو برای بهبود وضعیت فعلی، گفت: 
ساختار  دلیل  به  مشکلات  از  برخی  متأسفانه 
اشتباه اصلاح نمی شود. امسال در بودجه بسیار 
گفته  ابتدا  همان  از  چراکه  شدیم،  شگفت زده 
بودیم که وزارت نیرو مدیریت توأمان عرضه و 
تقاضا را در دستور کار خود قرار داده و علی رغم 
همکاری هایی که صورت گرفت، یکباره با قانون 

رایگان شدن آب و برق مدارس مواجه شدیم.
که  است  شرایطی  در  این  داد:  ادامه  وی 
اصلاح روش مصرف باید با کمک تمام سازمان ها 
ارگان ها صورت گیرد و گرچه رایگان کردن  و 
آب و برق مدارس می تواند کمک رسان بودجه 
باید به این مساله  اما  آموزش و پرورش باشد، 
را  گزافی  هزینه  موضوع  این  که  کرد  توجه 
به کل کشور تحمیل می کند، به همین دلیل 
نیز علی رغم گرفتاری های مالی که داشتیم، به 
وزارت آموزش و پرورش پیشنهاد دادیم که منبع 

مورد نیازشان را خودمان تأمین کنیم.
وزیر نیرو با بیان این که بر اساس مذاکرات 
منبع  از  میلیون  شد ۱۰۰  قرار  گرفته،  صورت 
وزارت نیرو به وزارت آموزش و پرورش اختصاص 
داده شود و این مساله مورد تصویب قرار گرفت، 
گفت: متأسفانه در صحن مجلس شورای اسلامی، 
رایگان شدن آب و برق مدارس به صورت علنی 
مطرح شد؛ البته این در شرایطی است که در بحث 
لایحه بودجه سال ۱۳۹۸ کمک های خوبی از سوی 
مجلس شورای اسلامی برای توسعه فعالیت های آب 
و برق صورت گرفت. اردکانیان با اشاره به اهمیت 
اظهار  نیرو،  وزارت  در  فرهنگی  مسائل  ترویج 
کرد: اگر نتوانیم موضوعات فرهنگ مصرف را از 
طریق وزارت نیرو اصلاح کنیم، قطعاً در آینده با 
چالش های جبران ناپذیری مواجه خواهیم شد و 
در این راستا لازم است یک اتحاد همگانی توسط 

ارگان های ذیربط صورت گیرد.
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روزنامه صبح ایران

تبدیل کارت ملی 
به کارت بانکی

تازه ترین محصولات بانک ملی ایران رونمایی شد؛

رییس اتحادیه مکانیست های تهران گفت: با توجه به 
افزایش تقاضا در بازار لوازم یدکی با کمبود قطعه مواجه 
هستیم که این موضوع عاملی شده تا بازار قطعات تقلبی 

رونق بگیرد.
با وضعیت تعمیر و قطعات  علی نیک آیین در رابطه 
به  توجه  با  گذشته  ماه های  از  کرد:  اظهار  خودرو  یدکی 
شرایط حاکم بر بازار قطعه و لوازم یدکی بارها اعلام شد که 
در ماه های پایانی سال بازار با کمبود قطعه مواجه خواهد 
دستگاه ها  سوی  از  مناسبی  پاسخ  لحظه  این  تا  اما  شد، 
اتحادیه مکانیست های  داده نشده است.رئیس  اتحادیه  به 
تهران خاطرنشان کرد: در ماه های پایانی سال نیاز به قطعات جانبی به واسطه به روزرسانی 
خودرو و آمادگی برای سفرهای نوروزی، افزایش می یابد که متأسفانه در رابطه با نیاز بازار 
تمهیدات مناسبی اندیشیده نشده است و این در حالی است که قطعات و لوازم یدکی از 
و  قطعات  که  هستند  آن  مدعی  واردکنندگان  و  رسیده  گمرکات  به  واردکنندگان  سوی 
کالاهای مورد نیاز در گمرکات دپو شده است. وی تاکید کرد: بررسی این شرایط نشان از 
آن دارد که بازار قطعات تقلبی به خصوص در لنت ترمز بیش از گذشته رونق یافته است. 
نیک آیین یادآور شد: برای ایام تعطیلات، کشیک های نوروزی در نظر گرفته شده که در 

اسرع وقت لیست واحدهای کشیک نوروزی در سایت اتحادیه اعلام خواهد شد.

نایب رییس انجمن انبوه سازان استان تهران اعلام کرد: 
طی چهاردهمین نشست ایران و سوریه که با حضور معاون 
راه و شهرسازی و فعالان صنعت  اول رییس جمهور، وزیر 
ساختمان در کشور سوریه صورت گرفت، تفاهمنامه ای برای 

ساخت ۲۰۰ هزار واحد مسکونی در دمشق به امضا رسید.
صنعت  رکود  به  توجه  با  کرد:  اظهار  رهبر  ایرج 
کشورهای  به  مهندسی  فنی  خدمات  صدور  ساختمان، 
همسایه را در دستور کار خود قرار داده ایم و تفاهم نامه هایی 
به امضا  در زمینه های ساختمان، گردشگری و کشاورزی 
رسید که از جمله آنها ساخت ۲۰۰ هزار واحد مسکونی در 

دمشق است که در واقع شهرک سازی محسوب می شود.
وی در ادامه این نشست، به جهش ۹۱ درصدی قیمت مسکن اشاره و خاطر نشان 
کرد: ما از پنج سال قبل پیش بینی می کردیم که با رشد شدید مسکن مواجه شویم چرا که 
طی این سال ها سه و نیم میلیون انباشت تقاضا ایجاد شد و طبیعی است که وقتی عرضه 

نسبت به تقاضا کمتر باشد، افزایش قیمت اتفاق می افتد.
که  است  بعید  بسیار  گفت :  آینده  سال  در  مسکن  قیمت  از  پیش بینی  درباره  رهبر 
قیمت ها پایین بیاید، زیرا همان طور که گفتم با انباشت تقاضا در کشور مواجه هستیم و 

عرضه به تعداد کافی وجود ندارد..../ صفحه ۳

 بازار قطعات تقلبی 
رونق گرفته است

برنامه ایران برای ساخت 
۲۰۰ هزار خانه در سوریه

سکه و دلار 
کوتاه نمی آیند

از  حباب 15۰ هزار تومانی سکه 
تا تقاضای بی رویه برای ارز؛
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قیمت مسکن کاهش نمی یابد؛رییس اتحادیه مکانیست های تهران:

سرمقاله
پیرامون دادستان محترم و وزیر جوان

هومن جعفری
دادستان محترم کشور در بیاناتی ، ضمن حمله به آذری جهرمی وزیر ارتباطات تاکید فرموده اند که ریشه همه بدی ها در فضای مجازی، 

اجرایی نشدن مصوباتی است که آقای آذری جهرمی پشت گوش می اندازد.
اطلاع دقیقی ندارم که دادستان محترم فضای مجازی باز هستند یا نه و اصلا می دانند آنچه در فضای مجازی رخ می دهد و مورد پسند 

ایشان نیست ،ارتباطی به آقای آذری جهرمی ندارد یا خیر.
فقط این سطرها را می نویسم برای اینکه عزیزانی که از فضای مجازی اطلاع درست ندارند متوجه یک سری واقعیت های بسیار ساده 

بشوند.
اول اینکه در فضای مجازی جرمی نیست که در فضای واقعی مشتری و خواهان نداشته باشد. یک سری از جرایم در فضای مجازی برمی 
گردند به جرم هایی مانند سرقت که به صورت قانونی جرم هستند و دولت برای آنها قانون و مجازات در نظر گرفته. این جرایم از همان نوع 
جرایمی هستند که در زندگی عادی رخ می دهند. مثلا وقتی کسی از امنیت اینترنتی سردر نمی آورد و حساب بانکی اش خالی می شود 

نمی توانید وزیر را مقصر بدانید.
دوم اینکه بسیاری از آنچه از نظر دادستان محترم و عزیزان دیگر جزو ناپاکی های فضای مجازی است از نظر برخی از شهروندان سبک 
زندگی است. اگر کاربری در اینستاگرام یا یا توییتر یا تلگرام خطایی مرتکب می شود، با فیلتر کردن این نرم افزار ها راه خطای او بسته 
نخواهد شد بلکه فقط کافی است نرم افزارش را تغییر بدهد. بنابراین ندیده و نخوانده تاکید می کنم اگر همه مصوبات مورد نظر دادستان 

محترم هم اعمال شود فضای مجازی پاک نمی شود.فساد از نرم افزاری به نرم افزار دیگری منتقل خواهد شد.
سوم اینکه به اعتقاد بنده به عنوان یک روزنامه نگار در بین مدیران بلندپایه کشور هیچ کس به اندازه آقای آذری جهرمی فضای مجازی 
را نمی شناسد و درک نمی کند.قطعا تصمیم آدمی که این فضا را می شناسد با آدمی که نمی شناسد یکی نخواهد بود. فضای مجازی 
دستورالعمل پذیر نیست مخصوصا از افرادی مثل دادستان ها و قاضی ها. شما نمی توانید فضای مجازی را محدود کنید یا ببندیدش چرا که 
فضای مجازی چنان در تار و پود زندگی  مردم جا افتاده که نمی شود حذفش کرد. مردم دیگر برای خرید شارژ یا کارهای بانکی به بانک 
نمی روند. برای انتقال پول در صف های بانک ها نمی ایستند. اخبار را از طریق صدا و سیما گوش نمی کنند. بستر فضای مجازی بستری 
نیست که محدودیت پذیر باشد.دلیلش هم توطئه آمریکا و ایادی استکبار نیست.همان مردمی که بیست و دوم بهمن ماه به خیابان می آیند 

و سختی ها را تحمل می کنند کسانی هستند که در فضای مجازی فعالیت دارند.
دادستان البته وظایف خودش را دارد و باید به وظایف خودش توجه کند نه نوشته هایی از این دست اما برای هر کسی که این 
سطرها را می خواند. در مورد فضای مجازی باید کار را به اهلش سپرد و آذری جهرمی دستکم در این حوزه همان اهل کار است.

اجازه بدهید کارش را انجام بدهد.
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